
Op maandag 6 juni heeft de CDA-fractie vragen gesteld over de door haar gestelde (politieke) vragen 

bij het coalitieakkoord. Deze mail voorziet in de beantwoording. 

 

Vraag 

In de raadsvergadering van 26 april heeft CDA vragen gesteld over het coalitieakkoord. Enkel de 

technische vragen worden beantwoord, waarbij een echte discussie wordt uitgesteld naar de 

behandeling van de perspectiefnota en begroting. Tot op heden hebben wij nog geen enkele reactie 

ontvangen op onze politieke vragen en beschouwingen van onze partij. Dit had staande de openbare 

vergadering moeten gebeuren, op deze manier maakt het huidige college/coalitie de oppositie 

monddood en worden we aan het lijntje gehouden.  

Wij verwachten de beantwoording en discussie over onze politieke vragen en beschouwingen in een 

openbare vergadering voor de behandeling van de perspectiefnota in juli. Dit mede omdat de reactie 

van het college van belang kan zijn voor onze bijdrage aan de perspectiefnota.  

 

Antwoord / reactie 

Tijdens de raadsvergadering van 26 april jl. heeft wethouder van Stappershoef het proces geschetst 

om te komen tot een uitvoeringsprogramma, een perspectiefnota en (uiteindelijk) een begroting. 

Dit proces is eveneens opgenomen in de Raadsinformatienota, waarin ook de technische vragen van 

26 april zijn beantwoord. Inmiddels zijn (op vrijdag 10-06) ook de stukken voor de Perspectiefnota 

(incl. College Uitvoeringsprogramma) aan de raad gestuurd. Daarin wordt een verdere (financiële) 

toelichting en uitwerking gegeven van de plannen uit het coalitieakkoord. 

De volgende stap in het proces is de politieke beraadslaging op 4 juli. We zien ernaar uit om dan met 

de raad van gedachten te wisselen over de in de Perspectiefnota gepresenteerde plannen en, via 

aangenomen moties en amendementen, de ideeën van de raad mee te nemen in de verdere uitwerking 

op weg naar de begroting. 

 


